
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 87 af 7. november 2018 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Kristina Astrup Blomquist 
  

12. november 2018 
J.nr. 2018 - 7453 

 

Skatteudvalget 2018-19
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 87 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, om en sænkelse af spiritusafgiften vil være i overensstem-

melse med formålet med Sundhedsstyrelsens kampagne "Meget Mere Med" fra oktober 

2018, hvor det anbefales, at unge drikker ”alkoholsvagt”, altså produkter med lavere alko-
holprocenter end spiritus? 

 

Svar 

Jeg henviser til svaret på SAU alm. del spm. 85 af den 12. november 2018 i forhold til ef-

fekter på forbrug og samfundsøkonomi af en nedsættelse af spiritusafgiften.  

 

Jeg må i øvrigt henvise til sundhedsministeren vedrørende spørgsmål om Sundhedsstyrel-

sens kampagner. 

 


